

14 July 2017

To: Member Clubs of the Hong Kong Amateur Athletic Association

Entry for the Hong Kong Masters Athletics Championships 2017

The Hong Kong Masters Athletics Championships (HKMAC) 2017 will be held as follows:

Date: 11 November 2017 (Saturday) whole day and
12 November 2017 (Sunday) afternoon only
Venue: Wan Chai Sports Ground

Participating athletes must be members of registered clubs of the Hong Kong Amateur Athletic Association. All entries should be made through a designated online platform of HKMAC during the period from 1 to 31 August 2017. Member clubs are hereby requested to provide the contact information of the person-in-charge for entry for the HKMAC. Please send the contact details (name and email address) of the person-in-charge to mail@puikiu.org.hk by 25 July 2017 for obtaining the password for online entry.

For any enquiries, please contact Ms. Li Siu Ping, Event Executive of the Association on 2562 2135.

Pui Kiu Middle School Alumni Association

致 :香港業餘田徑總會各屬會負責人

香港先進田徑錦標賽 2017 報名事宜

本年度香港先進田徑錦標賽已定於 2017 年 11 月 11 日 (星期六)全天及 11 月 12 日 (星期日)下午，假灣仔田徑運動場舉行。運動員須以屬會會員身分，在大會提供之網上屬會專頁報名。報名日期為 8 月 1 日至 8 月 31 日。現特函通知 各屬會委派一位聯絡人，負責報名事宜。

請於 7 月 25 日前，將聯絡人姓名及電郵地址電郵至 mail@puikiu.org.hk，以便本會提供網上屬會專頁資料及密碼。

如有任何疑問，請致電 2562 2135 與本會活動幹事李小萍小姐聯絡。

培僑中學校友會 謹啟
2017 年 7 月 14 日